

承制大型食品用纸柔版印刷五色柔版印刷

产品名称	承制大型食品用纸柔版印刷五色柔版印刷
公司名称	青岛三金包装发展有限公司
价格	1.00/件
规格参数	规格:客户定 型号:客户定 可否印LOG:可以
公司地址	中国 山东 即墨市 青岛即墨烟青路53号甲
联系电话	86 0532 88567993 13805329679

产品详情

规格	客户定	型号	客户定
可否印LOG	可以	品牌	客户定
原产地	青岛		

青岛三金包装发展有限公司是主营包装印刷，包装机械，包装材料的综合性企业。创立伊始公司就提出“创新，诚信，品质”的企业理念，贯彻实施“品质化，精细化，标准化”的产品管理理念.认真仔细做好细节，用心确保精准是我们的一贯追求。配备全套加工设备，提供全套解决方案：包括设计、制版、印刷（胶印，柔印，凹印）、烫金、模切、uv上光、覆膜、撒粉、折袋、精裱、装订成型等一条龙服务。机械厂与青岛农业大学合作，同时拥有多项国家专利，公司自主研发了购物袋专用打扣机等

主营：手提袋、礼品盒、纸箱、不干胶、海报、吊牌、宣传册、精裱礼盒、pvc、pet、pp等包装制品，全自动打扣机、无胶覆膜机、pvc卷筒机等包装设备

公司坐落于美丽的海滨城市青岛，占地18000多平米，成立于1999年，现有员工300余人，距离青岛国际机场仅有10分钟的车程,距离青岛市中心只有20分钟的车程。

suncon packaging printing co.,ltd, are a professional manufacturer in packaging, printing, vacuum-forming, thermoforming etc. since our company established ,its tenet is “ innovation,sincerity, quality ” and management tenet for production is "execute a standard and strict management ” . we always pursue “ treat the details seriously , do our best to get exactitude ” . equipped with the whole sets of process equipments, we can provide the whole solutions for packing production ,such as design, plate, printing (offset, flexo, gravure), hot stamping, die-cutting, uv varnishing, film coating, glittering ,folding, paperhanging, binding etc. machinery and qingdao agriculture university cooperation and has many national patents

our main products are paper boxes, gift boxes, shopping bags, plastic bags, plastic boxes and cylinders, pvc, pet, pp etc,laminating machine, automatic eyelet punching machine, pvc tube machine etc packing equipment

our factory were founded in 1999 and located in jimo qingdao china, with the area of 18,000 square meters and 300 workers, from qingdao international airport to our company is only 10 minutes, from qingdao is only 20 minutes.

联系方式：

联系人：王小姐 0532-81815618

联系方式	
青岛三金包装发展有限公司suncon printing & packaging co.,ltd许沛新 先生 (总经理)	
地址：	中国 山东 即墨市 青岛即墨烟青路53号甲
邮编：	266200
传真：	86 0532 88598138
移动电话：	13805329679
电话：	86 0532 88567993
公司主页：	http://www.suncon.com
	http://suncon668.cn.alibaba.com